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Maandblad van de Volièrevereniging 

Leeuwarder Vogelvrienden 

Aangesloten bij de Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers. 
Ingeschreven bij de KvK onder nummer 40000563  
 
Bestuurssamenstelling: 
Voorzitter: 

Jacob Smink  058-2672693   voorzitter@leeuwardervogelvrienden.com 
Secretaris: 

Jenneke Stienstra 058-2882371  secretaris@leeuwardervogelvrienden.com 
Penningmeester: 

Wybe Kooij  058-2896434 penningmeester@leeuwardervogelvrienden.com 
2e Secretaris: 

Willem Wijkhuizen 0511-473184        secretaris2@leeuwardervogelvrienden.com 
2e Penningmeester: 

Harm Jousma   

 

Correspondentie adres:    Haersmastins 26 – 8925 EJ Leeuwarden  
 
Bankrekening NL30 INGB 000.26.19.644 

 

 

Ringencommissaris: 

Mark Kooij   058-8446026 ringencommissaris@leeuwardervogelvrienden.com 
 
Tentoonstellingssecretaris: 

Willem Wijkhuizen  0511-473184              tentoonstelling@leeuwardervogelvrienden.com 
 
TT rekening NL27 INGB 067.81.11.790   t.n.v. Leeuwarder Vogelvrienden.  

    

 

Bezoek onze web site: www.Leeuwardervogelvrienden.com 

 
Opzegging lidmaatschap per kalenderjaar voor 1 januari of 1 juli bij de secretaris. 

 
Erevoorzitter:  Siebe de Haan,  
Erelid:   Martin van Wijngaarden,  Lid van Verdienste W.Kramer-de Jager 
 

Opzegging van het lidmaatschap moet plaatsvinden 3 maanden voor bovenstaande 
data van het verenigingsjaar en kan alleen via het adres van de secretaris. 

                                                             Haersmastins  26 8925 EJ Leeuwarden 
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           Leeuwarder Vogelvrienden 
 

Vogelvriend(inn)en, 

 

De strenge maatregelen zijn weer wat terug gedraaid, volgens de richtlijnen mogen vereniging met 

maximaal 30 personen bijeen komen mits we ons houden aan de 1,5 meter afstand. 

 

De ervaring van de vorige vergaderingen is dusdanig positief geweest dat wij komen vrijdag weer bijeen 

komen. De Laatste vergadering van dit jaar. Na 20:00 uur wordt er geen alcohol meer verkocht, dus gaan 

we aan de 0.0% 

 

Ik spreek de wens uit dat volgend jaar alles weer normaal mag worden. 

 

Vooraf aanmelden is vereist, wij houden een bezetting aan van maximaal 25 personen. Door de 

anderhalve maatregel houden we een ruime opstelling aan en kunnen daarom niet meer plaatsen. 

Bij binnenkomst draag een mondkapje, als u zit mag deze af. En als u van uw plaats opstaat dan doet u 

het kapje weer voor. 

 

Twijfelt u, of behoord u tot de risico groep, of u voelt zich niet geheel fit, blijf dan thuis. 

 

Wilt u bericht van aanwezigheid mailen aan secretaris@leeuwardervogelvrienden.com 

 

 

Graag allemaal tot ziens op de vergadering in de ScanTriHal. 

 

Jacob Smink 

 

PS Janny is er weer, dus er kan worden gepind. 

 

 

 

 

  

mailto:secretaris@leeuwardervogelvrienden.com


 

           Leeuwarder Vogelvrienden 
 

 

Agenda 27 november 2020 

ScAnTriHal Leeuwarden aanvang 20:00 uur. 

 

1.    Opening 

2.    Notulen oktober 2020 

3.    Bestuurlijke zaken. 

4.    Even bijpraten. 

5.    Vraag en aanbod. 

6.    Pauze 

7.   Dia presentatie Martin van Wijngaarden 

8.    Trekking verloting 

9.    Rondvraag. 

10. Sluiting 
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                            Voor al uw feesten en partijen: 
  

                barbecue catering  

 

  DE BURNING BAARCH  

 
 

           www.deburningbaarch.nl 

    

                                            

http://www.deburningbaarch.nl/


Beste vogelvrienden. (deel 2)


Wanneer de jongen groot en door de rui waren werd een nieuwe 
stek voor hen gezocht. Wij hadden toen nog niet de beschikking 
over internet. Van iets digitaals hadden wij geen enkele notie. E-
mail, Whatsapp, geen idee…. Wel veel contacten in de zin van 
telefoon en bezoeken aan huis. Ik genoot van de contactdagen. 


Op zaterdag werden we dan ontvangen door een kweker van vogels 
bij hem huis. Urenlange gezellige gesprekken tussen en in de 
volières. Tuinschuurtjes, garages, ja zelf zolderverdiepingen en 
slaapkamers werden (worden) gebruikt voor huisvesting van 
vogeltjes. Ik heb zelfs meegemaakt dat iemand in de huiskamer, de 
oude bedsteden had ingericht als volière. Erg gezellig was het in het stof en de indringende geur 
van vogelmest met een mengsel van sigarettenrook. Ik kan me herinneren dat er vele deals 
werden gesloten over vogels. En de afspraken werden ook nagekomen. Vandaag de dag hebben 
we de beschikking over talrijke mogelijkheden om met elkaar te communiceren. Maar vandaag de 
dag worden net zovele afspraken en beloften niet meer nagekomen. Het lijkt er sterk op dat 
normen en waarden en normbesef het afleggen tegen nonchalance en onverschilligheid. Niet 
betrokken zijn bij de andere. U herkent het vast wel na reacties op een geplaatste 
verkoopadvertentie. Op welk medium dan ook. Men komt langs, men zal bericht doen, men zal 
terugbellen. Niets van dat alles. Vele keren gebeurt er niks meer. Reservering van dieren, 
dagenlang, weken zelfs, maar niets meer gehoord. Op tijd thuis uit je werk want de koper komt 
om half zeven. Er komt geen koper. Vanmiddag vrij genomen want er komt een koper….Er komt 
geen koper. Regelmatig staat er onder een advertentie, “koper niet komen opdagen”, dus ….


Jammer beste mensen. In de week dat ik dit schrijf, ben ik op zoek naar Musduiven. Over het 
gehele land contacten gelegd. Van alle contacten niets meer gehoord. Niet uit Noord-Brabant, niet 
uit de Randstad, niet uit Gelderland. Zeer kwalijk allemaal. De belofte om dan en dan terug te 
bellen gebeurt niet. Je geeft een reactie op een advertentie op vogelmarkt.net; geen enkele 
reactie terug. Ook op (afgesproken) e-mailbericht wordt niet gereageerd. En dan denk ik 
weemoedig terug aan de tijd dat je in de beslotenheid van een clubdag je afspraken maakte en 
iedereen zich daaraan hield. Allemaal wat tekenend voor de maatschappij die wij met elkaar 
moeten delen? Begrijp me niet verkeerd; het is niet alles kommer en kwel. Talrijke mensen binnen 
ons verenigingsgebeuren herkennen dit ook. Maar daar zijn de contacten veel directer en 
concreter. Daar is niets op af te dingen. We zullen het er mee moeten doen. Opnieuw beginnen 
dus.


Maar Musduiven heb ik nog niet. Ik zoek twee duivinnetjes voor bij mijn doffertjes. Alleraardigste 
diertjes. Op één na het kleinste duifje op “deez aard”. Nou die wil je toch hebben of niet soms…. 
Of was het alleen maar om een serieuze poging te doen het kleine ras in stand te houden. Ze zijn 

niet moeilijk en lastig. Eenvoudig 
van kleur. Je moet alleen geen 
soortgenoten samen houden 
want dan willen er nog wel eens 
conflicten optreden. Maar dat 
hadden mijn postduiven ook al. 
En mijn sierduiven niet minder. 
Dat je s’avonds thuis kwam en 
het duivenhok betrad en dan weer 
één of twee bebloede koppen 
had zitten.


In maart 2020 heb ik een nieuwe 
volière in de tuin gezet. Een firma 
in IJsselmuiden maakt erg mooie 
volières. Van hout. Dat beviel mij 
wel en dus brachten we daar een 
bezoek in november 2019 om de 
mogelijkheden eens door te 
nemen. Gewapend met duimstok 
en schetsblok werden wij onder 
het genot van een bak koffie 

Jan Weistra

http://vogelmarkt.net


bijgepraat door de bouwer. We konden te kust en te keur. Onze wensen werden helemaal ingevuld 
en een uurtje later stapten wij weer in en reden terug naar huis, helemaal blij dat we over een paar 
maanden het nieuwe onderkomen konden verwachten. In maart was het zover. De volière werd 
afgeleverd in prachtige panelen. Deels bekleed met douglashout en deels met gaas. Alles prachtig 
mooi strak en recht. Hoe kan een mens dit voormekaar krijgen. Het fundament van Bankiraihout 
lag klaar dus konden wij snel aan de slag. Na een dag waterpassen en meten stond alles. De 
inrichting kwam later. Inmiddels is die ook klaar, het is nu oktober, en de beplanting is deze week 
aangebracht. De Japanse Meeuwen, Bourkes en (intussen ook) Musduiven hebben het zo te zien 
erg naar de zin want de beplanting wordt druk bezocht. (de 
Musduiven heb ik gevonden in Noord-Holland met hulp van 
Bert van de Beek, na een tip van Jan Wiebe Visser) Wat 
heerlijk dat je zulke mensen in je netwerk hebt. Daar kun je 
tenminste van op aan. Nog bedankt Bert en Jan Wiebe.


We hebben lang nagedacht over de bevolking welke de 
nieuwe voliere zou gaan bewonen. We hadden nog niet veel. 
Wel Grasparkieten. De kleine soort. Hé ja dat was een goed 
idee. Grasparkieten. Daar hebben we best wel veel van. 
Eigenlijk teveel nog. Ondanks behoorlijke verkopen bleven er 
nog een respectabel aantal over. En dus hupakee, de hele 
kolonie erin. Het leek wel een stukje Efteling zoveel plezier 
hadden ze in zoveel ruimte. De verse wilgentakken deden 
goed smaken. Maar toen ze genoeg hadden van die 
wilgentakken bleek dat ze douglashout ook wel lekker vonden. 
Dat hebben we enige tijd aangezien. Toch een prachtig gezicht 
hoor. Dat ze aanvliegen op een vlakke schutting als 
achterwand en gewoon blijven hangen aan hun vlijmscherpe 
teennageltjes. Of sla ik de pedicure ook drie jaar over, dan red 
ik dat niet. Niet aan een schutting van douglashout. Het ging gewoon niet verder zo. Ze wisten de 
naden tussen te planken feilloos af te vreten en keurig rond te maken. En bleef het daar dan maar 
bij. Als je niet ingrijpt dan had ik volgend voorjaar het zicht gehad op mijn zonaanbiddende 
buurvrouw door de gaten in de achterwand. Dat gaat te ver, dus de Grasparkieten toch maar weer 
uitgevangen en teruggebracht in de oude omgeving. De voliere welke ooit in de winkel stond van 
de Zwettemeubelen. Ja, die staat bij mij achterin de tuin. Erg mooi aandenken moet ik zeggen. De 
naam staat er ook op: de Zwette. Als mijn vrouw vraagt “waar zit ie in” dan zeg ik altijd “de 
Zwette”.


Dus welke parkieten zou je kunnen houden in 
een beplante voliere. Die zijn er niet zoveel. We 
wilden ook wat kleurige exemplaren. Ook vogels 
die voor nageslacht zouden kunnen zorgen. Ook 
redelijk betaalbaar. We kwamen uit bij 
Swiftparkieten. Ervaringsdeskundige Jacob 
Miedema uit Franeker heeft jarenlang met deze 
soort gekweekt en kon ons prima informeren 
over deze soort. Maar ja waar vind je 
Swiftparkieten. Dat valt nog niet mee. Maar we 
spraken af dat we er de tijd voor zouden nemen. 
Na enige tijd kwam ik terecht op de website van 
de Vogelloods in Drachten. Ik zag bij het 
verschijnen van een update van de site 
Swiftparkieten staan. Dus op naar Drachten. 
Mooie vogels, prima conditie, erg mooi op kleur 
en strak in de pluim. Maar zoals verwacht, 
allegaar broerkes en suskes. Maar de baas van 
de vogels vertelde dat er nog meer 
binnenkwamen en hij zou een mooi onverwant 
koppel voor ons achter houden. Dat was op een 
dinsdagavond en we spraken af dat ik het 
koppel op de eerstvolgende zaterdag zou 
kunnen afhalen. Dus ik de eerstvolgende 
zaterdag opnieuw naar Drachten. Ik was 
benieuwd of het inderdaad was gelukt om een 



onverwant koppel samen te stellen en dat ik niet voor niks naar Drachten was gereisd. Nou was ik 
dus niet. De baas van het spul had een prachtig koppel gereserveerd. En zeer voldaan ging ik 
huiswaarts. Dit was weer zo’n moment dat ik dacht “kijk, deze mensen daar kun je afspraken mee 
maken en die komen dan ook uit”. Overal gaan wel eens dingen mis maar hier heb ik toch het 
gevoel dat wanneer er iets mis gaat, er ook wordt hersteld. Er zijn echter wel een aantal 
Dierenspeciaalzaken in deze regio die wat betreft het beantwoorden van vragen per e-mail best 
wel een cursus klantvriendelijkheid op dat gebied kunnen volgen.


Terug naar de Swiften. Altijd een periode van gewenning in acht nemen. Andere omgeving, voer, 
verlichting, nachthok. Ik had me, naast de goede adviezen van 
Jacob Miedema, aardig ingelezen in de Swift. Een beschut 
nachthok was best wel goed voor de soort. Ok, er werd een 
nieuw nachthok gebouwd. Het oude was wat te klein en 
daardoor ook moeilijker schoon te maken en te voorzien van 
voeding en water. Dus na een paar dagen omprutsen stond er 
een mooi nachthok. Betonvloer met opstaande randen van 
beton. Van alle gemakken voorzien. Een hoop mensen op deze 
wereldbol hebben er veel voor over om in zo’n mooie 
accomodatie te vertoeven. Bijna alle aanwezigen wisten snel de 
nieuwe behuizing te vinden met voer en water. Bijna dus. Nou 
de Swiften niet. Die kwamen er niet in. Ik denk wat heb ik nu 
fout gedaan. Maar ik ben best wel slim dus en ik legde hun favoriete voer in het invlieggat. Maar 
de Japanse Meeuwen en Spitsstaarten vinden dat voer ook best wel lekker en vraten het op 
voordat er ook maar een Swift in de buurt was. Enfin, ik heb dat wat dagen volgehouden. Maar op 
een gegeven moment reageer je precies zo als bij vervelende kienes: “en nou hew ik mien nocht !” 
Bij kienes is het dan “en nou der uut” …. bij de Swiften “en nou der in”… Dus met mijn nieuw 
aangekocht vangnet bij de Leeuwerik de voliere in. Nou ik had beter een sleepnet of “een 
wienbuks met nimme kinn’n”. Verschrikkelijk wat binnen die dingen snel. Maar de aanhouder wint. 
Nu ook dus. Ondanks dat ik meer Hedera dan Swift in het net had kreeg ik ze te pakken en liet ze 
uit het net door het invlieggat naar binnen gaan. Dan sta je dus in de buitenvoliere en moet “ut 
klepke dicht” …. Tja, en die sluiting zit nou toevallig aan de bútenkant en daar kin ik niet bij. Dus 
roepe aan Saapke. Geen reactie. Ik had de telefoon bij me dus belle…. geen reactie. Ja dan 
mompel ik wel eens wat. Heel voorzichtig uit de voliere en als een inbreker heel voorzichtig naar 
het punt waar die sluiting van die klep zit. Ik was gelukkig op tijd. Swiften binnen en daar heb ik ze 

vier nachten gelaten. Mijn vrouw de volgende dag: “ waar zijn die 
vogels? Ik “ sitte in de Zwette” Nee, die andere voliere. Ik zie niks, het 
is daar zo stil…. Weet je, mijn vrouw heeft in de achterkamer de meest 
strategische plek aan tafel. Ze heeft zicht op alle volieres. Alle volieres? 
Nou, twee maar hoor.. Maar ziet dus direct het “anders dan anders” 
zeg maar. Maar goed, na vier dagen heb ik het klepje weer ge-opend 
en de Swiften goed in de gaten gehouden. In de buitenvoliere bevond 
zich geen voer. Wel water. Na een dik uur kregen ze honger en gingen 
de Swiften naar binnen. Ik kon ze van buiten af mooi zien zitten op de 
voerschaal. Ik gebruik van die grijze plantenschalen uit het 
tuincentrum. En daar passen van die plastic houders overheen welke 
ze ook bij hangplanten gebruiken. Best wel gemakkelijk. En nu maar 
duimen dat het koppel volgend voorjaar tot broeden wil komen. Mocht 
er één van jullie zijn die een nestblok voor Swiften in de weg heeft 
staan dan hoor ik het graag.


De Musduiven welke ik via Bert van de Beek in de kweekafdeling heb zitten zijn intussen aan het 
nestelen geslagen. In zo’n insteekbakje waar ik grit in verstrek. Ja, daar willen we in nestelen. Heb 
ik mooie houten bakjes gemaakt van bijna 2x de AOW. Nee, daar gaan we niet in. Dus dat 
insteekbakje weggehaald want dat is totaal niet geschikt voor een broedsel. 40cm verderop het 
bakje geplaatst en de andere uitsparing dichtgemaakt met een klepje. Ok… nou dan gaan we 
opnieuw aan het nestelen in dat andere insteekbakje. Dat moet ik dus ook maar weghalen. Ze 
zitten het liefst in een grotere uitvoering van een kanariekastje is mij nu verteld. Dus morgen eerst 
maar eens op stap … oh ja, mondkapje niet vergeten.


U hoort hoe dit afloopt.

Musduifje
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Er blijken bij leden helaas nog veel onduidelijkheden te 
zijn over de vermelding van jubilarissen of overledenen 
in Onze Vogels. Regelmatig nemen leden min of meer 
verontwaardigd contact op met het bondsbureau omdat 
zij een vermelding missen. Daarom bij deze nog eens een 
korte uitleg:

Wij plaatsen de namen, jubileumjaren en bericht van 
overlijden alleen op verzoek van de afdelingen. E.e.a. 
gebeurd dus nooit automatisch op basis van onze leden-
administratie. De reden daarvoor is dat lang niet iedereen 
dit op prijs stelt. Is dat wel het geval, dan zal de secretaris 
van de afdeling hierover dus even een berichtje naar het 
bondsbureau moeten doen. Een en ander wordt dan bij 
eerstvolgende gelegenheid gepubliceerd.

Overigens: jubileumspeldjes en de uitreiking daarvan 
kunnen door de afdelingen aangevraagd worden via het 
district.

Zoals u wellicht al heeft vernomen waren er n.a.v. de aan-
scherping van de Coronamaatregelen problemen om de 
(eerder om dezelfde reden al verschoven) Algemene Ver-
gadering van 17 oktober doorgang te laten vinden. Fysiek 
bijeenkomen zoals we dat gewend zijn bleek onmogelijk. 

Omdat het Hoofdbestuur en Bondsraad niet wilden laten 
gebeuren dat hierdoor verdere bestuurlijke vertraging zou 
ontstaan is daarom gekozen om de vergadering en besluit-
vorming langs digitale weg te laten plaatsvinden. Dit is 
(met instemming en medewerking van alle gedelegeerden 
– waarvoor dank!) uiteindelijk vlot verlopen. Inmiddels 
wordt de wijziging van de statuten door de notaris geëf-
fectueerd en kunnen wij de heren Mertens en Zomer 
feliciteren met hun (her)benoeming in het hoofdbestuur.

U vindt het volledige verslag hiervan als bijlage bij 
dit bulletin.

Voorlichtingsbulletin
OKTOBER 2020  

Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers
Postbus 74
4600 AB  Bergen op Zoom
tel.  0164 - 23 50 07
e-mail: info@nbvv.nl
internet: www.nbvv.nl

Aan:

• Besturen van de afdelingen

• Ereleden en Leden van Verdienste

• Besturen van de speciaalclubs

• Bondsraadsleden en Hoofdbestuur

ALGEMENE VERGADERING 17 OKTOBER JL.

“De NBvV, dat zijn we samen!”

Te koop in onze webshop:

http://shop.nbvv.nl

 2,50

Hij is er weer!

De NBvV-kalender 2021

VERMELDINGEN IN ONZE VOGELS

Zowel het bondsbureau als de ringencommissarissen 
hebben steeds meer te klagen over de kwaliteit van de 
postbestelling. Daardoor komen soms hele zendingen 
ringen niet of veel te laat aan. Een onverkwikkelijke zaak 
met soms grote consequenties voor de kwekers, waar zeer 
lastig invloed op uitgeoefend kan worden.
Daarom hebben wij moeten besluiten om de ringen met 
ingang van de 1e ronde 2022 via Track&Trace te gaan 
verzenden. Meer informatie volgt t.z.t. in Onze Vogels.

VERZENDING RINGEN VANAF 2022



  

 

 

 

8 

 

 



  

 

 

 

9 

 
 

De voordeligste slagerij en de 

beste kwaliteit!             
 

 

Voor een lekker stukje vlees komt u naar              

de Huzumer  slager 

 
Jan van Scorelstraat 51  8932 CZ  Leeuwarden 

Tel. 058-2134524 
 

 

 

Voor de commissie lief en leed kunt u terecht bij Siebe de Haan. 

Onze Siebe was zo bereidwillig om deze commissie eventueel samen 

met zijn partner door dik en dun Jannie zich in te zetten als er bij u 

een troost, schouderklopje of gewoon wat te vieren is. 

Maar ze kunnen dat niet ruiken, dus weet u wat over een clublid mail 

naar Siebe en Jannie de Haan dehaan-meijer@hetnet.nl of bel       

058-2127156 en hou ze op de hoogte. 

mailto:dehaan-meijer@hetnet.nl


 
 

Notulen 30 oktober 2020 

 
Opening:   

De voorzitter heet de leden van harte welkom op deze vergaderavond, er is lang getwijfeld of we de 

vergadering wel door moesten laten gaan en de richtlijnen van het RIVM zijn nog eens goed 

doorgelezen. We mochten de vergadering gewoon houden als we ons aan de regels hielden, naar 

aanleiding van de vorige vergadering en het enthousiasme van de leden hebben we besloten om de 

november vergadering ook door te laten gaan. (Vanuit de leden kwam het verzoek om toch door te 

gaan omdat we in december ook geen vergadering hebben).  Normaal zou de november vergadering in 

het teken staan van de voorbereidingen van onze kersttentoonstelling, maar omdat deze show helaas 

niet door gaat hadden we voor die avond nog geen planning . Martin van Wijngaarden bied spontaan 

aan om deze avond in november een mooie lezing te verzorgen voor de leden. 

 

 

Notulen 28 augustus 2020: 

De notulen worden goedgekeurd. 

 
Bericht van verhindering:  

• Henk Bijma 

• Auke Bloemhof ( zolang het virus nog zijn ronde doet bezoekt hij geen vergaderingen.) 

• Johan Beckers 

• Harm Jousma ( moet door de MRI en wil geen risico lopen om ziek te worden) 

• Willem Jorna 

• Siebe de Haan 

• Jorrit Haan 

Aanwezige leden: 

• Broer Gerlofsma 

• Willem en Ellen Wijkhuizen 

• Klaas Hoekstra 

• Piet Veenema 

• Klaas en Geertje Endema 

• Hans en Jolanda Talman 

• Robert Papa 

• Theo Monsma 

• Jappie van Dijk 

• Rudie Kramer  

• Wijbe Kooij 

• Jacob Smink 

• Andre en Jenneke Stienstra 

 

Ingekomen en uitgaande correspondentie: 

Overleden Dhr. A. Zijlstra en dhr. H. Dijkstra 

Bedankt per 01-01-2021: Dhr. A. ten Hoeve, Sam en Minke Roskam, Pieter van Gunst. 

Nieuwsbrief de Edelzanger, N.B.v.V. voorlichtingsbulletin Oktober verslag van de Algemene vergadering 

van de N.B.v.V. van 17 oktober jl. 

 



 

Mededelingen Bestuur en commissie:  

Omdat we geen tentoonstelling hebben in december zitten alle commissies in de ruststand. 

Siebe de Haan melde van de Lief en Leed dat het met Tiny Zijlstra redelijk gaat. Ze heeft een scan gehad en 

deze lijkt er goed uit te zien, Tiny krijgt sondevoeding omdat ze geen smaak meer heeft op dit moment. Siebe 

houd telefonisch contact met Tiny omdat het nu niet verstandig is om haar te bezoeken. Jannie de Haan heeft 

onlangs namens de vereniging haar een kaart gestuurd. 

Hans Talman krijgt van de leden een compliment voor de digitale nieuwsbrief, dit ziet er mooi uit en wordt 

ook goed door de leden gelezen. 

Harm Jousma is per 01-01-2020 aftredend als 2de penningmeester en stelt zich niet herkiesbaar. 

Leden die wel belangstelling hebben in deze mooie functie kunnen dat kenbaar maken aan het bestuur. 

Hans Talman stelt zich beschikbaar voor deze functie. 

 

Even Bijpraten. 

Martin van Wijngaarden is veel met zijn camper op pad geweest dit jaar. Martin heeft 2 keer het oud papier 

mee opgehaald en verder heeft hij zoals hij het zelf zegt weinig voor de vereniging gedaan. 1x had Martin de 

ronde met een vrouwelijke chauffeur en dat was erg gezellig geweest. Rudie Kramer zit in de verhuizing en is 

druk bezig met het bouwen van een volière die voorrang krijgt ten opzichte van zijn huis. Dit moet als eerste 

af want de vogels moeten wel mee. 

Andre Stienstra kweekt lekker met de vogels in de buiten volière. Binnen in de broedhokken doen de vogels 

niets. 

 

Vraag en aanbod:  

Andre Stienstra heeft een koppel masker Amadine met DNA en poppen met DNA. 

Willem Wijkhuizen stuurt voor DNA van zijn vogels een paar veertjes vanuit de cloaca  en een bloedmonster 

uit de nagels op naar Spanje. Dit kost 4.50 

Jan Weistra heeft bij Andre Stienstra de vogels opgehaald en gaat er dan een dag voor zitten om te kijken wat 

het geslacht is. Via een sms houdt Jan Andre’ op de hoogte van zijn bevindingen, dat zijn altijd mooie 

verslagjes. Ook maakt Jan mooie foto’s van de vogels in zijn foto hok. 
Klaas Hoekstra meldt dat Jannie altijd zegt dat klaas een pop is maar dat klopt dan ook niet. (haha) 

 

Vogelquiz van Martin van Wijngaarden. 

Martin heeft een leuke quiz in elkaar gezet met een verslag over zijn werk die hij doet in het natuurgebied bij 

hem in de buurt, hij maakt op verschillende tijden van de dag of soms ook in de avonden of nacht diverse 

metingen om het waterpeil te controleren. Martin gaat dan smorgens vroeg op pad als de zon net opkomt en 

maakt dan tevens ook mooie foto’s van o.a. de vogels die hij tegenkomt. In totaal zijn er 16 vogels waarvan 

wij moeten opschrijven hoe die vogel heet. Een mooie presentatie maar qua kennis scoorde ik in totaal erg 

laag. Haha. 

Voor de 3 beste leden die de meeste vogelsoorten kon bij juiste benaming had Martin 3 leuke prijsjes. 

 

Rondvraag: 

Iedereen was nog zo onder de indruk van de verschillende soorten vogels dat er geen vragen meer waren. 

 

Pauze en verloting: 

De verloting heeft € 81,50 opgebracht waarvoor onze hartelijke dank. 

 

Sluiting bijeenkomst:  

Het is dan tijd voor de gehaktballen en een glaasje fris, de voorzitter sluit de vergadering en hoopt dat we in 

november nog een keertje bij elkaar mogen komen voor de laatste vergadering van  een raar 2020 

 

 

 

 Voorzitter:  Jacob Smink                                    Notulist:  Jenneke Stienstra  
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Oud papier prijs is nu € 20,00 per ton.  
Wij krijgen het garantiebedrag van de gemeente uitbetaald deze is € 35,00 per ton. 
  
De ophaal assistent voor de vereniging op 19-12 is E. Twijnstra 

 

Bij verhindering dient u zelf voor vervanging te zorgen. 

 
                                        

        Draag u hesje tijdens het op halen 
 

 
                                            U bent anders niet verzekerd 
  

 (Bij verhindering graag zelf  tijdig vervanging regelen.) 

 

U dient op tijd aanwezig te zijn op het parkeerterrein aan de Middelzeelaan 

(plaats containers) 

 

Als u op de ophaaldag voor problemen komt te staan kunt u het volgende tel. 

nummer bellen:06-43444288 Dit nummer is van de dienstdoende teamleider 

van OMRIN  

 nummer alleen te gebruiken in geval van nood. 
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Document nr. 20/070 

 

Verslag: Algemene  Vergadering NBvV CONCEPT 
Datum: 17 oktober 2020 
Aanwezig: de presentielijst is op te vragen via het bondsbureau 
Afwezig : n.v.t. 
Notulen: H. van der Stroom 

 
N.B.:  
Aanvankelijk was de voorgeschreven Algemene Vergadering gepland in mei 2020. Ten 
gevolge van de toen heersende maatregelen i.v.m. het coronavirus is de vergadering 
verplaatst naar 17 oktober. Echter: ook toen kon e.e.a. in de gebruikelijke vorm (een 
bijeenkomst met fysiek aanwezige vertegenwoordigers van de leden) geen doorgang 
vinden, ook niet in een sterk afgeslankte bezetting. In overleg met  de Bondsraad is 
uiteindelijk gekozen om de voor de vergadering noodzakelijke agendapunten langs 
digitale weg te behandelen. Daartoe werden aan de gedelegeerden tijdig de volgende 
zaken voorgelegd: 
 

Geachte gedelegeerden van de AV, 
 
Het zijn zware tijden voor ons allemaal. Het gros van onze verenigingsactiviteiten valt 
volledig in het water, maar dat valt in het niets vergeleken bij het leed van diegenen 
die door het Coronavirus  getroffen zijn, zowel medisch, economisch en sociaal. Het 
afgelasten van de AV is dan ook een logische beslissing, zeker na de recente 
afkondiging van strengere maatregelen door onze regering. 
 
Toch willen we als hoofdbestuur van de NBvV het boekjaar 2019 wel graag afsluiten, 
de heren Zomer en Mertens feliciteren met hun benoeming als hoofdbestuurder voor 
de komende drie jaar en ook de nieuwe statuten willen we graag z.s.m. bij de notaris 
deponeren. Zoals u weet voldoen de huidige statuten niet meer aan de huidige 
wetgeving en dat kunnen we ons echt niet langer permitteren! 
 
Samenkomen in De Aker te Putten is naar ons oordeel geen optie meer dit jaar i.v.m. 
Corona. Immers geen mogelijkheid tot sociaal samenzijn, geen lunch mogelijkheid 
i.v.m. regelgeving en een digitale vergadering heeft ook niet onze voorkeur i.v.m. te 
verwachten technische problemen en een onwennige vergadersituatie.  
 
Het bondsbureau heeft inmiddels het volgende binnen gekregen; 

- Een lijst met gedelegeerden. (Zie bijlage) Goedkeuring van de statuten 
behoeft ¾ van de districten. Elf districten zouden komen en dat is ruim 
voldoende. 

- De stemlijsten. Van alle districten zijn de stemlijsten binnen gekomen en alle 
voorstellen zijn aangenomen. (Zie bijlage) Voor de statuten is een 
meerderheid van 2/3 nodig van de uitgebrachte stemmen. Dit is ruim behaald. 

- Diverse commissie hebben hun verslag ingeleverd ter info. (Zie bijlage) 
- De kascontrolecommissie heeft haar werk gedaan en het verslag ingeleverd 

en vraagt de gedelegeerden de penningmeester “decharge te verlenen”. (Zie 
bijlage) 
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Hiermee zijn de belangrijkste zaken al behoorlijk afgedekt. Wat nog te doen staat zijn 
de volgende punten: 

A. Een stemcommissie die de uitslagen controleert 
B. Vaststellen verslag AV in 2019 (Zie bijlage Jaarverslag 2019) 
C. Verslag Bondssecretaris (Zie bijlage Jaarverslag 2019) 
D. Bespreking Begroting en Beleidsplan (Zie bijlage Jaarverslag 2019) 
E. Benoeming bestuursleden en commissieleden 

 
Wij stellen voor om de AV op de volgende manier per mail af te handelen; 

A. Normaliter worden per toerbeurt twee districten verzocht om de 
stemcommissie te vormen. We stellen voor om dit jaar alle stemformulieren 
per mail naar de commissie te sturen en onafhankelijk van elkaar te 
controleren en verslag uit te brengen. Indien de controle groen licht krijgt is de 
stemming goedgekeurd. 

B. Voorstel is om het verslag goed te keuren en eventuele onduidelijkheden of 
vragen naar het bondsbureau te mailen. 

C. Idem 
D. De begroting en het beleidsplan zijn inmiddels deels achterhaald. Voorstel is 

om deze tijdens de eerst volgende bondsraadvergadering aan de orde te 
stellen.  

E. Voorstel is om de commissieleden te herbenoemen. 
 
De gedelegeerden per district kunnen hun instemming met dit voorstel kenbaar 
maken door het stemformulier in te vullen, te voorzien van een handtekening en op te 
sturen naar info@nbvv.nl  
(Tip: Print het formulier uit, vul het formulier in en voorzie deze van een handtekening. 
Maak een scan, of een foto van het formulier en mail deze uiterlijk vrijdag naar het 
bondsbureau. 
Tot slot. 
Normaliter zouden we deze werkwijze nooit aan u voorstellen. Onze statuten 
verbieden dit niet, maar de AV heeft ook nadrukkelijk een sociaal element wat in deze 
tijd onmogelijk is.  
 
Het stemformulier vindt u in de bijlage “Stemformulier”. 
 
Hopend op betere tijden wens ik u namens het hoofdbestuur een goede gezondheid 
toe, 
 
Klaas Snijder Bondsvoorzitter  

 
 
Aan de gedelegeerden werden vervolgens de volgende vragen voorgelegd: 
 

1. Ik ga akkoord met een afhandeling van de AV per mail 
2. Ik ga akkoord met een stemcommissie die op afstand controleert 
3. Ik stem in met het Verslag AV 2019 
4. Ik stem in met het verslag van de Bondssecretaris 
5. Ik stem in met een latere bespreking van de begroting in de bondsraad 
6. Ik stem in met een latere bespreking van het beleidsplan in de bondsraad 
7. Ik stem in met de benoeming van de bestuursleden en commissieleden 

Later is hier nog aan toegevoegd: 
8. Ik stem in met het voorstel van de kascontrolecommissie om het bestuur décharge te 

verlenen voor het in 2019 gevoerde financiële beleid 
 
 

mailto:info@nbvv.nl
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De uitslag van bovengenoemde stemmingen1 is als volgt: 
 

 Vraag   
Ontv. 

 1 2 3 4 5 6 7 8 

Drenthe J J J J J J J J 15-okt 

Friesland J J J J J J J J  16-okt 

Gelderland J J J J J J J J 15-okt 

Groningen J J J J J J J J 16-okt 

Limburg J J J J J J J J 15-okt 

Noord-Brabant Oost J J J J J J J J 16-okt 

Noord-Brabant West J J J J J J J J 16-okt 

Noord-Holland                   

Overijssel J J J J J J J J 15-okt 

Utrecht J J J J J J J   16-okt 

Zeeland J J J J J J J J 16-okt 

Zuid-Holland J J J J J J J J 16-okt 

 
Daarmee is de voorgestelde handelswijze een feit. 
 
E.e.a. resulteert in de navolgende overwegingen en besluiten van de Algemene 
Vergadering van de NBvV: 
 
A. 
 
Een stemcommissie bestaande uit de heren Veenstra (Friesland) en Verkuijlen (Noord-
Brabant Oost) controleerde d.d. 14 oktober 2020 aan de hand van de door de districten 
ingeleverde stemmen per district een totaaloverzicht van de gehouden stemmingen. Zij 
kwamen tot de conclusie dat dit overzicht overeenkomt met de uitgebrachte stemmen2. 
Daarmee is de uitslag van de stemmingen als volgt: 
 

TOTAAL STEMMING 
VOOR TEGEN BLANCO 

NIET 

UITGE- 

BRACHT 

ON- 

WAARDE TOTAAL 

10-a Herverkiezing Dhr. Zomer als lid 

hoofdbestuur 12052 129 297 6868 50 19396 

10-b Verkiezing Dhr. Mertens  als lid 

hoofdbestuur 12126 22 330 6868 50 19396 

11-a Voorstel Bondsraad tot wijziging 

van de Statuten en Huishoudelijk 

Reglement  11263 185 992 6868 88 19396 

 
Conclusies: 

• Dhr. Zomer is door de leden herverkozen als lid van het hoofdbestuur 

• Dhr. Mertens is door de leden gekozen als lid van het hoofdbestuur 

• De leden zijn akkoord met wijziging van de statuten zoals eerder gepubliceerd op de 
website  

 

 
1 De ingevulde stemformulieren zijn gearchiveerd op het bondsbureau en aldaar in te zien 
 
2 De schriftelijke bevestiging van beide heren is gearchiveerd op het bondsbureau en aldaar in te zien. 
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B. 
 
De Algemene Vergadering is akkoord met het verslag van de AV d.d. 28 september 2019 
(doc.nr. 19/094) en stelt deze ongewijzigd vast. 
 
C. 
 
De Algemene Vergadering is akkoord met het verslag van de bondssecretaris over 2019. 
 
D. 
 
De Algemene Vergadering stemt in met in met een latere bespreking van de begroting en het 
beleidsplan in de Bondsraad. 
 
E.  
 
De Algemene Vergadering stemt in met de benoeming van de diverse commissieleden, in 
dier voege dat de samenstelling daarvan niet wijzigt t.o.v. de huidige samenstelling. 
 
F.  
 
De samenvatting van het verslag van de kascontrolecommissie is als volgt3: 
 

In haar vergadering van 28 september 2019 heeft de Algemene Ledenvergadering 
ingestemd met de benoeming van de volgende personen in de kascommissie voor het 
boekjaar 2019: 

• De heer. J.A.M. Kerkhof 

• De heer J.H. Boorsma 

• De heer P.H.T. Verkuijlen 

• De  E. van der Beek – deze werd als reserve lid opgeroepen wegens verhindering 
van de heer J.A.M. Kerkhof 

 
Zij hebben de opdracht gekregen om de boeken van de vereniging over het boekjaar 
2019 te onderzoeken en over haar bevindingen verslag uit te brengen aan de Algemene 
Ledenvergadering op 16 mei aanstaande. De kascommissie heeft daarbij toestemming 
gekregen om alle administratieve bescheiden in te zien en indien gewenst overleg te 
hebben met penningmeester en/of de accountant van de vereniging. 
Op donderdag 20 februari 2020 heeft de commissie haar werkzaamheden uitgevoerd ten 
kantore van de vereniging.  

Formulering eindconclusie 
Op basis van haar werkzaamheden komt de commissie tot de volgende conclusies: 

a. De uit de beoordeling van de overgelegde stukken voortgekomen aandachtspunten 

zijn voldoende onderbouwd, toegelicht of beargumenteerd 

b. De saldi liquide middelen sluiten aan met de gevoerde administratie. 
 

CONCLUSIE 
 
De kascommissie 2019 komt op basis van de ontvangen informatie en toelichtingen,  
tezamen met de door haar uitgevoerde beoordelingen en deelwaarnemingen, tot de 
conclusie dat de financiële verantwoording over het boekjaar 2019 aan de daaraan te 
stellen eisen voldoet.  

 
3 Een door de leden van de kascontrolecommissie ondertekent verslag is gearchiveerd op het bondsbureau en 

aldaar in te zien. 
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Zij stelt de Algemene Vergadering van de NBvV voor het hoofdbestuur, in casu de 
penningmeester, décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het jaar 
2019. 
29 februari 2020, 
w.g. de leden van de kascommissie, 

De heer P.H.T. Verkuijlen 
De heer J.H. Boorsma 
De heer E. van der Beek 

 
De Algemene Vergadering volgt het voorstel van de commissie, waarmee décharge van het 
hoofdbestuur een feit is. 
 
G. 
 

Verslagen van de diverse commissies 
 

 

Het verslag van commissie Dierenwelzijn, -ethiek en Wetgeving is te vinden op de website 
www.nbvv.nl  
 
 
Verslag van de vertrouwenspersoon van de NBvV over het afgelopen jaar 2019: 
Er zijn 3 personen geweest die vertrouwelijk advies hebben gevraagd in onderlinge kwesties. 
Deze mensen geïnformeerd en geadviseerd wat of de mogelijkheden waren in deze. 
Geen reacties weer ontvangen in deze drie aanvragen, dus neem ik aan dat de adviezen 
haar werk hebben gedaan. 
w.g. Jan Perdon 
                                                                   
Het verslag van de Tuchtcommissie NBvV: 
Zoals voorgeschreven in het reglement tuchtcommissie van de Nederlandse Bond van 
Vogelliefhebbers heeft de tuchtcommissie jaarlijks de verplichting verslag uit te brengen aan 
de Algemene Vergadering van de NBvV, waarbij hiermee is voldaan.  

a. Gedurende de periode september 2019 – september 2020 heeft de tuchtcommissie 
één zaak in onderzoek genomen naar aanleiding van een formele klacht. 
E.e.a. betrof de misdraging van een lid van de NBvV, inhoudende ongenuanceerde 
uitingen, via sociale media, waar leden, keurmeesters en bestuurders zich onheus 
gekwetst en beledigd door voelden. Daarnaast was er sprake van intimiderend en 
bedreigend gedrag.  
De tuchtcommissie heeft n.a.v. die klacht onderzoek verricht, feiten en 
omstandigheden verzameld en geanalyseerd. Deze zijn in een rapport met advies 
aan de bondsraad voorgelegd ter beoordeling en sanctie. De bondsraad heeft hierop 
besloten betrokkene ingevolge het handelen in strijd met geldende artikelen uit de 
statuten te royeren. 

b. Er hebben gedurende de genoemde periode geen wijzigingen in de samenstelling 
van de tuchtcommissie plaatsgevonden 

w.g. Albert Zomer 

Het verslag van de Geschillencommissie:  
Vanuit deze commissie zijn geen bijzonderheden te melden. Daar kan ik mee volstaan, maar 
omdat onze commissie in diepe winterslaap lijkt te zijn nog wel een korte toelichting. Er zijn 
geen geschillen geweest. Dat betekent m.i. dat er goed bestuurd wordt door het HB van de 
NBvV, goed leiding wordt gegeven door het bondsbureau en zuiver wordt toegekeken door 
de BR. Dat is gezien alle reuring in de samenleving; de vergrijzing, steeds veranderende 
wetgeving, de enorme druk vanuit Brussel op Nederland op het gebied van het dierenwelzijn, 

http://www.nbvv.nl/
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alle monografieën die het daglicht aanschouwen enz. enz. een enorme prestatie. Goed om 
eens te benoemen. In deze commissie zitten Gerrit Houwen namens de KMV, Huub v.d. 
Westen namens de leden en ondergetekende namens de BR. Met het noemen van deze 
namen zijn we weer klaarwakker!! 
w.g. Sicco Veenstra 

H. 

Van de Vereniging van Speciaalclubs ontvingen we geen verslag over 2019. Wel kwamen 
de volgende opmerkingen over 2020: 
Ja, wat is er te vertellen over de speciaalclubs in zo een coronajaar waar  zo ongeveer alles 
plat ligt en afgelast is.2 x een V.S.C. vergadering uitgeschreven en 2x moeten afzeggen. 
De secretaris is nog bezig om eventuele evaluatiepunten aangaande NK 2020 te 
verzamelen. 
w.g. Leo Wooning 

I. 

Highlights uit het jaarverslag van de keurmeestersvereniging over 2019 

Het jaar 2019 heeft voor het KMV-Bestuur een zwarte rand door het plotseling overlijden van 
onze medebestuurder en vicevoorzitter Piet Onderdelinden. Het overlijden van Piet kwam 
onverwacht ook al wisten wij dat zijn gezondheid tanende was. Wij missen Piet om zijn grote 
deskundigheid op vogelgebied en op het gebied van besturen van de KMV. Zijn vaak droge 
humor brak menig heftige discussie om in een lach waardoor we weer met beide benen op de 
grond terecht kwamen. Piet was voor velen ook gewoon een goede vriend die wij heel erg 
missen. 
Naast het overlijden van Piet zijn er in 2019 nog de heren Duijsens en Verheul overleden, 
moge zij allen rusten in vrede. 

 
2019 begon wel erg goed met de COM show in Zwolle, een waar vogelliefhebbers feest. Het 
KMV had geen bemoeienis met de keuring maar assisteerde de organisatie op vele andere 
punten. We kunnen terugzien op een goed georganiseerde COM show in Nederland. 
 
Het KMV bestuur bestaat in het jaar 2019 uit 7 personen in verschillende functies: 

Voorzitter Willem Smit 
2e Voorzitter Piet Onderdelinden (overleden juli 2019, functie vacant) 
1e Secretaris Hans de Boer 
2e Secretaris Wim van Weert 
TC Zang, voorzitter Erik Buizer 
TC Kleur en Postuur, voorzitter Rein Grefhorst 
TC Tropen en Parkieten, voorzitter André Gerritsen 
 

De drie TC’s hebben tijdens de voorjaars technische dag hun reguliere verkiezingen gehouden 
en een aantal tussentijdse.  

 
In 2018 is er vanuit de KMV, de werkgroep Nieuw vraagprogramma 2020-2024 ingesteld, 
deze commissie zal een (in opdracht van het HB) een nieuw vraagprogramma schrijven wat 
in 2020 gebruikt gaat worden. De werkgroep heeft in november 2020 het nieuwe 
vraagprogramma in de Bondsraad gepresenteerd en toegelicht. Het is unaniem aangenomen 
en zal in februari 2020 op de site van de NBvV beschikbaar komen. 
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Er is in 2019 een nieuw opleidingen gestart voor tropen en parkieten keurmeesters. De 
TCKP heeft op 31 december vier examens afgenomen wat heeft geleid tot 2 extra 
bevoegdheden en 1 nieuwe keurmeester Postuur  
 
Tijdens de VJTD in Apeldoorn zijn er twee voorstellen in stemming gebracht, het voorstel 
eigen keurbrief voor de kleurgrasparkiet is met 25 voor en 24 tegen stemmen aangenomen 
maar is vervolgens door het bondsbestuur verworpen. 
Het voorstel tot het wel keuren van bonte kleurkanaries ingediend door C. van Elven is 
verworpen met 8 voor en 82 tegen. 
In het keurseizoen 2019 is er herhaaldelijk een beroep gedaan op het KMV- 
bestuur voor het zoeken naar oplossingen bij een keurmeesters te kort. Een aantal 
keurmeester viel voor langere tijd uit door plotseling ernstig ziek worden. De openstaande 
keuringen konden allen goed worden opgelost met medewerking van collega’s. Waarvoor 
onze dank.  

 
Het keurseizoen 2019 heeft 11 klachten opgeleverd, de keuring van het NK 2020 is  
hierin niet meegenomen. 

 
TC Aantal Gegrond Ongegrond/ niet 

ontvankelijk 
Nog in 

behandeling 

Tropen & Parkieten 7 2 3 2 

Kleur & Postuur 4 1 3 0 

Zang 0    

 
Het KMV-bestuur is niet betrokken bij de COM en OMJ, op zijn minst bijzonder aangezien de 
NBvV een van de grootse aangesloten organisaties bij de COM is. 
De EE is binnen Nederland een kleine organisatie die niet om veel keurmeesters vraagt, op 
dit moment zijn er 4 kleur en postuur keurmeesters beschikbaar voor de EE en 5 tropen en 
parkieten keurmeesters beschikbaar. Dit is voor 1 wedstrijd in de drie jaar meer dan 
voldoende.  
 
J. 
 
Tot slot 
 
Bovenstaande is een weergave van het digitale verloop van de Algemene Vergadering, 
waarbij de gevolgde werkwijze voldoet aan de eisen die hieraan gesteld moeten worden.  
Alle betrokkenen spraken gedurende dit proces de hoop uit dat wij in 2021 weer in goede 
gezondheid op de voor ons gebruikelijke wijze bijeen kunnen komen. 
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